
[2024-2025]國立臺灣大學機械工程學系 誠徵專任教師 

 

本系誠徵助理教授以上專任教師，歡迎具博士學位，且具下列一或多項相關學術研究專長者提出申

請： 

⚫ 機械設計 

⚫ 固體力學 

⚫ 熱流科學與能源工程  

⚫ 先進製造技術(優先考量半導體製程與量測、雷射/電子束精密加工、光製造與量測、國防航空

領域製造技術、智慧製造系統及設備 等主題，但不限制於此) 

⚫ 製造工程(以能講授機械製造、工程材料或製造原理等課程的申請人優先考量) 

⚫ 系統與控制 

 

申請者須提供下列資料： 

1. 申請表（請至網址 https://goo.gl/1wePxE下載空白表格） 

2. 履歷表（含學經歷、主要專長、著作目錄及可教學課程等） 

3. 研究計畫書（至多 3頁） 

4. 教學計畫書（至多 3頁） 

5. 博士學位證書影本（已取得者） 

6. 大學及研究所成績單 

7. 三位介紹人之聯絡資訊 

 

有意應徵者請備齊上列文件，整合成單一 pdf 電子檔，e-mail 寄至 jiayang@ntu.edu.tw（莊嘉揚主

任），並副知 yanlin@ntu.edu.tw（林玉燕小姐）。或以紙本文件寄至 10617臺北市羅斯福路四段一號 

國立臺灣大學機械工程學系 莊嘉揚系主任收 

 

2024年 8月起聘之申請案需於 2023年 12月底前完成申請。 

2025年 2月起聘之申請案需於 2024年 6月底前完成申請。  

https://goo.gl/1wePxE


Mechanical Engineering Announcement of a Faculty Position: 2024-2025 

 

The Department of Mechanical Engineering at National Taiwan University seeks outstanding applicants for 

faculty position at all levels. Applicants should have an earned Ph.D. degree in mechanical engineering or 

an appropriate field. Applicants with the following specialties are preferred:  

⚫ Mechanical design 

⚫ Solid mechanics 

⚫ Thermofluids & energy engineering  

⚫ Advanced manufacturing technologies (Preferable in Semiconductor fabrication and precision 

metrology, Laser / Electron Beam Precision Machining, Photonic Manufacturing and Metrology, 

Defense & Aeronautical Manufacturing, Intelligent Manufacturing System & Equipment, but not 

limited in these areas) 

⚫ Manufacturing Engineering (Recruitment Priorities will be on candidates with the ability to teach one 

of the courses of Manufacturing Processes, Engineering Materials or Principles of Manufacturing, etc.) 

⚫ System and control 

 

Applicants shall provide: 

1. A faculty position application form (The template can be downloaded from here: https://goo.gl/1wePxE) 

2. A detailed Curriculum Vitae 

3. A research statement (up to 3 pages) 

4. A teaching statement (up to 3 pages) 

5. A copy of official doctorate degree certificate (if already acquired) 

6. Copies of undergraduate and graduate transcripts  

7. Contact information of 3 referees 

 

Applicants should submit the application package in a single pdf file through e-mail to Dr. Jia-Yang Juang, 

Professor and Chair of the Department of Mechanical Engineering, National Taiwan University at 

jiayang@ntu.edu.tw and cc Ms. Yu-Yan Lin at yanlin@ntu.edu.tw.  

Or mail the carbon copy of the application package to:  

Dr. Jia-Yang Juang 

No.1, Sec. 4, Roosevelt Road,  

ME, Eng. Bldg., room508 

Taipei 10617, Taiwan 

 

The applications received before January 2024 will be reviewed for the positions starting on August 2024. 

The applications received before July 2024 will be reviewed for the positions starting on February 2025. 

 

https://goo.gl/1wePxE

